
Kłobuck, dnia 21.12.2021 r.

RM.0012.4.028.2021

Protokół Nr 28/2021
z  posiedzenia

Komisji  Rewizyjnej
odbytego

w dniu 21.12.2021 r.
trybie on-line na platformie ZOOM

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Mirosław Cieśla
3. Witold Dominik
4. Danuta Gosławska
5. Tadeusz Koch
6. Tomasz Parkitny
7. Iwona Płusa
8. Aleksander Tokarz
9. Dominika Trzepizur
10. Tomasz Wałęga
11. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie prawomocności.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności jest kworum zatem obrady są prawomocne.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal



3. Zatwierdzenie protokołu Nr 27 z dnia 09.11.2021 r. /projekt protokołu został 
umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP bip.gminaklobuck.pl / 

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie protokołu Nr 27 z dnia 09.11.2021 r. /projekt protokołu został umieszczony na 
stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP bip.gminaklobuck.pl / . 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, 
Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur, Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Angelika Borowiecka-Idziak
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 r.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla zaproponował plan pracy Komisji na 2022 r. Poprosił o 
zgłaszanie propozycji do przedstawionego planu pracy.

Radny Witold Dominik poprosił o włączenie w plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. 
kontroli pn.: Kontrola przygotowania, budowy i oddawania do użytku inwestycji pn.: 
„Przebudowa boiska piłkarskiego na terenie OSiR w Kłobucku”. 

Głosowano w sprawie:
wniosek Radnego Witolda Dominika dotyczący włączenia w plan pracy Komisji Rewizyjnej 
na 2022 r. kontroli pn.: Kontrola przygotowania, budowy i oddawania do użytku inwestycji 
pn.: „Przebudowa boiska piłkarskiego na terenie OSiR w Kłobucku”. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur, Tomasz 
Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Radny A. Tokarz poprosił o włączenie w plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. trzech 
kontroli tj.: 
- Kontrola wykonania zaleceń pokontrolnych z kontroli przeprowadzonych przez Komisję 
Rewizyjną za okres 2014-2021; 
- Kontrola wybranych aspektów organizacji i funkcjonowania GKRPA w Kłobucku za rok 
2016-2021;



- Kontrola wybranych aspektów działania przedstawiciela Gminy Kłobuck w Związku 
Komunalnym Gmin ds. wodociągów i kanalizacji.

Głosowano w sprawie:
wniosek Radnego Aleksandra Tokarza o włączenie w plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 
r. kontroli pn.: Kontrola wykonania zaleceń pokontrolnych z kontroli przeprowadzonych przez
Komisję Rewizyjną za okres 2014-2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur, Tomasz 
Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Głosowano w sprawie:
wniosku Radnego Aleksandra Tokarza o włączenie w plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 
r. kontroli pn.: Kontrola wybranych aspektów organizacji i funkcjonowania GKRPA w 
Kłobucku za rok 2016-2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur, Tomasz 
Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Głosowano w sprawie:
wniosku Radnego Aleksandra Tokarza o włączenie w plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 
r. kontroli pn.: Kontrola wybranych aspektów działania przedstawiciela Gminy Kłobuck w 
Związku Komunalnym Gmin ds. wodociągów i kanalizacji. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Tomasz Parkitny, Iwona 
Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur, Tomasz Wałęga
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Koch
BRAK GŁOSU (1)



Danuta Gosławska
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Radny T. Wałęga poprosił o włączenie w plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. kontroli 
pn.: Kontrola usprawiedliwień nieobecności Radnych Rady Miejskiej w Kłobucku na 
posiedzeniach komisji i sesji w związku z potrąceniami diet za lata 2020-2021.
Dodał, iż kontrola będzie miała na celu sprawdzenie mechanizmu usprawiedliwiania 
nieobecności radnych na posiedzeniach.

Głosowano w sprawie:
wniosek Radnego Tomasza Wałęgi o włączenie w plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. 
kontroli pn.: Kontrola usprawiedliwień nieobecności Radnych Rady Miejskiej w Kłobucku na 
posiedzeniach komisji i sesjach w związku z potrąceniami diet za lata 2020-2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, 
Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur, Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Angelika Borowiecka-Idziak
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Przewodniczący Komisji M. Cieśla odczytała plan pracy Komisji na 2022 r. (plan pracy Komisji 
na 2022 r. załączono pod protokołem)

Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Komisji na 2022 r. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Tadeusz Koch, Tomasz 
Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur, Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Danuta Gosławska
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

5. Sprawy różne.

Radny A. Tokarz poinformował, iż w związku z prowadzona kontrolą pn. Kontrola realizacji 



zadań pracodawcy w odniesieniu do pracowników Urzędu Miejskiego w Kłobucku oraz w 
jednostkach organizacyjnych Gminy Kłobuck za okres 2014-2021, od 01 grudnia ma plan 
kontroli, gotowy do przesłania jednostkom organizacyjnym oraz Urzędowi Miejskiemu w 
Kłobucku. Zaznaczył, że wysyłając materiały w dniu dzisiejszym, musiałby określić krótki 
termin na udzielenie odpowiedzi w/w adresatom. Podkreślił, że obecnie w urzędzie 
prowadzona jest kontrola RIO (związana ze wzmożoną pracą urzędników). Mając również na 
uwadze prośbę Burmistrza, by dodatkowo w tym czasie nie utrudniać pracy pracownikom, 
poprosił o przesunięcie terminu kontroli na styczeń.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla poinformował, że kontrola RIO w urzędzie się 
zakończyła.

Radny A. Tokarz poinformował, iż w takim razie może jeszcze dziś wysłać wniosek o 
materiały do jednostek.

Burmistrz J. Zakrzewski zaznaczył, iż kontrola RIO się nie skończyła. Poinformował, że 
decyzję o terminie wysłania wniosku, pozostawia zespołowi kontrolnemu. Dodał, że w razie 
trudności z udzieleniem odpowiedzi, urząd zgodnie z prawem będzie wnioskował o 
przedłużenie tego terminu.

Radna B. Ziętal (godz. 14.45) – poinformowała, że miała trudności z połączeniem. Zgłosiła 
swoją obecność.

Radny A. Tokarz przychylił się do propozycji Burmistrza tj., że jeżeli Burmistrz nie będzie 
mógł udzielić odpowiedzi w terminie, wówczas wystąpi o przedłużenie tego czasu.  
Zaproponował, iż odpowiedzi mogą wpłynąć do 14-15 stycznia.

Radny T. Koch poparł w/w propozycję radnego A. Tokarza.

Burmistrz J. Zakrzewski zaznaczył, iż dni roboczych do końca roku jest niewiele. Poprosił o 
wzięcie tego pod uwagę. Jego zdaniem termin do 15 stycznia nie jest terminem zbyt 
wydłużonym.

Radny A. Tokarz zaproponował, aby przedstawić radzie propozycję przedłużenia terminu 
kontroli o cały styczeń, gdyż jest to uzasadnione.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla poddał pod wątpliwość, czy zdąży napisać pismo o 
przedłużenie terminu kontroli przed najbliższą sesją i czy zostanie to w niej uwzględnione.

Radny W. Dominik podkreślił, iż jego zdaniem nie można przedłużyć tegorocznej kontroli na 
przyszły rok. Uważa, iż powinno to być ujęte w planie pracy tj. jako dokończenie kontroli.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla w odniesieniu do propozycji radnego W. Dominika 
poinformował, iż jego zdaniem będzie to skomplikowane. Uważa, że radny A. Tokarz nie 
powinien zawężać terminu odpowiedzi we wniosku.

Radny A. Tokarz zaproponował, iż termin zakreśli do końca br. roku. Urząd odpisze, iż ze 
względu na krótki okres czasu, odpowiedzi będą przekazane w późniejszym czasie. 

Burmistrz J. Zakrzewski zaznaczył, że radni zdają sobie sprawę z tego, iż urząd nie będzie w 
stanie odpowiedzieć w terminie na zadane pytania, a mimo to dalej utrzymują termin 
udzielenia odpowiedzi do końca br. roku. Uważa, że nie jest to w porządku. Zaznaczył, że 



przepisy KPA obowiązują również Komisję Rewizyjną.

Radny A. Tokarz poinformował, że posiedzenie rady jest przed końcem roku tj. 28 grudnia. 
Jego zdaniem rada przychyli się do propozycji przedłużenia terminu kontroli. W związku z 
tym nikt nie poniesie konsekwencji.

Burmistrz J. Zakrzewski zaznaczył, że radni stawiają urzędników w sytuacji, iż w krótkim 
czasie nie potrafią odpowiedzieć na stawiane pytania, a sama Komisja nie potrafi przedstawić 
wniosku na najbliższą sesję o zmianę terminu kontroli.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla zaznaczył, że zgodnie z planem pracy kontrola powinna 
zakończyć się do końca grudnia.

Radny W. Dominik poinformował, aby najpierw zaproponować radzie przedłużenie kontroli 
np. do końca stycznia, a następnie zatwierdzając plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. 
zapisać dokończenie tej kontroli.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla przychylił się do w/w propozycji radnego W. Dominika. 
Poinformował, że w dniu jutrzejszym przekaże propozycję przedłużenia terminu kontroli, 
celem przedstawienia jej podczas sesji.

Radny A. Tokarz poinformował, że jutro wyśle wnioski do adresatów, z dopiskiem, iż 
Komisja stara się o przedłużenie terminu kontroli.

Głosowano w sprawie:
wniosek radnego A. Tokarza o przedłużenie terminu kontroli pn. Kontrola realizacji zadań 
pracodawcy w odniesieniu do pracowników Urzędu Miejskiego w Kłobucku oraz w 
jednostkach organizacyjnych Gminy Kłobuck za okres 2014-2020 do 31 stycznia 2021 r. 
Wniosek skierowany z uwagi na trwającą kontrolę w Urzędzie Miejskim w Kłobucku 
prowadzoną przez RIO.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, 
Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
BRAK GŁOSU (1)
Angelika Borowiecka-Idziak
NIEOBECNI (0)

6. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Mirosław Cieśla

Przygotował(a): Magdalena Kuczera



Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


